
Styrelsemöte via messenger den 4 februari 2021  

Närvarande: Fredric B, Christina N, Stina T, Mie S, Kent R, Ann B 

Frånvaro: Sabine H kommer in efter halva mötet.  

 

49) Ordförande Christina Nielsen öppnar mötet.  

50) sekreterare Ann Blomkvist  

51) Justerare Kent R  

52) Föregående protokoll genomgånget  

53) Ekonomi Stina T har löst ett kvartals abonnemang för bokföringen. 

54) Info från Svaks telefonmöte. Ann B, Stina T och Elisabeth B deltog. Klubbarna informerade om 

vad man gjort under året. Mest infomation om vad man gjort och delger övriga 

klubbar.  

55) Medlemsaktivitet Christina, Fredric, Mie, Stina, Kent o Ann redovisar flera bra alternativ som vi 

kommer att sammanställa och jobba utifrån. Styrelsen träffas på Kålboryd för att dra upp riktlinjer 

22/2 kl 16 var och en skriver ner vad man vill ha med. Block o penna ska med.  

56) Motioner, fullmäktige Motion inrätta skadefond kommer vi överens om att gå på Svaks anmodan 

avslag. Håkan Wilsons motion om vallreg kommer vi gå på Svaks anmodan avslag.  

Fullmäktige Christina N är delegat reserv Mie S. Christina infomerar Svak  

58) Övriga frågor  

Instruktörs utbildning vad gäller? Ann kollar med UBK.  

Utbildning av instruktörer nya? 

59) Nästa möte 22/4 kl 19.30 

60) Christina avslutar mötet  

 

 

----------------------------------  ----------------------------------- ------------------------------------- 

Ordf Christina Nielsen   sekret Ann Blomqvist  justerare Kent Rydin  


